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  טון -חרוב

 השבועון שנותן את הטון

 
 ..... אז מה היה לנו

 
להותיר את המצב הקיים, משמע בנושא נוי בכלל ונוי מצוק צפון בפרט והחליט דן בישיבתו  -ועד אגש"ח  •

בתחום השטח הפרטי של החברים, תחזוקה הקיבוץ ימשיך לתחזק את הדשאים כולל הדשאים שנמצאים 
משמעה גם קנייה ושתילת דשא אך לא כוללת קנייה והתקנה של מערכות השקייה, וכל זאת רק בהתייחס 
לדשאים ורק בשטחים בהם הנוי יוכל לטפל ולהיכנס באמצעים הרגילים שברשותו )לא ירכשו כלים 

משאבי האנוש החדשה עדי ספיר ממרום גולן, עדי תתחיל בנוסף אישר הועד את מינוי מנהלת  מיוחדים(.
 נאחל לה ולנו הצלחה רבה. ,ובינתיים היא מקבלת חפיפה ממוריה 1.9 -את עבודתה ב

 
 קיים דיון  ,עבר על החומרים שנאספו בעקבות המפגש והשיח בנוגע לתרבות בישוב, ועד האג"מ - ועד אגמ •

החליט על הקמת ועדת תרבות, שמטרתה לרכז, לנהל, לקיים וליזום את חיי התרבות ביישוב, ברוח הערכים ו
עליהם דובר המשקפים את רצונם של חברי הקהילה )ובהם: מעורבות קהילתית, גיבוש, שותפות, עבודה 

וועדה, מכל שכבות דורית, שייכות, נתינה, שימור מסורת יישובית ועוד(. המעוניינים להיות חברים ב-רב
 .  kehila@khr.org.il-m  –אלי במייל הגיל ומכל רחבי הישוב, מוזמנים לפנות 

רחוב, החורשה, הכיכר העצי )עד כה בוצעו הנוי בשכונת החורש בנוסף דן ועד האג"מ בהמשך פרויקט 
 .(שבוע הבאב ההשקיה לרצועה ההיקפית של השכונה והתכנון הוא לשתולהשבוע חופרים את  והלשוניות.

אחת בוכי צוות הנוי. ערן וייערך סיור בשכונה עם בעניין תחזוקת הנוי סוכם כי  .ובפניות של חברי השכונה
 בכל הקשור לשטחים הציבוריים. של צוות הנוי התכנון השנתייציג ענף הנוי את  ,מישיבות הועד הקרובות

חברות חדשות הצטרפו לועדה: שושי  2נפגשה ועדת חינוך,  30.7.19ביום ג'  -עידכון מועדת חינוך גיל הרך •
  ברוכות הבאות! -יוסף וליאת אטיאס

 הנושאים שעלו: 

אנו מחפשים מובילה לפעוטון הדס, וסייעת לגן החדש. נשמח לעזרת הקהילה בפרסום ומציאת כח אדם. 
לגן הצעיר הגיעה גננת חדשה מבני יהודה, שמה שפרה. שפרה  כמו כן, קיים פרסום בכמה ערוצים שונים.

 וכה הבאה!כבר יצרה קשר עם ההורים, הגיעה לראות את הגן ותחל בארגונו במהלך חודש אוגוסט. בר

לגבי בית התינוקות והפעוטון התקיים דיון בנושא חלוקת הצוות והילדים לשנה"ל הבאה, עדיין יש דברים 
 לסגור, לכן, החלטה תפורסם בהמשך.

עשה על פי צורכי המערכת )למשל ע"מ להגדיל שכבה קטנה(, כאשר על פי החלטת ית -קליטת ילדים מבחוץ
 יל הקליטה ועד לסיום שנתם בגנון. הוועדה אנו מחויבים לילדי החוץ מג

מזכירים כי תינוקות שירצו להיקלט בבית התינוקות בשנה"ל הקרובה, צריכים לתאם זאת עם דיקלה, 
 כאשר ישנם שלושה מועדים לקליטת תינוקות: ספטמבר, דצמבר ואפריל.

מתחילה השנה צעדים ראשונים! בוגרי גן שיזף העולים לכתה א' ומשפחותיהם, החלו  –התכנית החברתית 
אוגוסט(. מטרת התכנית היא גיבוש חברתי של הילדים ושל ההורים,  -בתכנית החברתית )שמתקיימת ביולי

 כדי להגיע מחוזקים, בטוחים ומגובשים יותר לכתה א'. 

mailto:m-kehila@khr.org.il
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ראת ההצבעה לשם שיינתן לגן הצעיר החדש. ניתן תזכורת לסיום: סיון רסנר מרכזת את השמות לק
 שלוח הצעות לשם עד סוף השבוע הקרוב )כפי שנכתב בחרובטון לפני כשבועיים(.ל

)נא לרשום ביומנים...( יתקיים מפגש נוסף של שישי  20.9 -ביום שישי ה – מדברים חינוך –שישי קהילתי  •
ם אופי המפגש, והנהלת חינוך קהילתי נפגשו להכנת המפגש. סוכקהילתי והפעם בנושא חינוך. צוות ההיגוי 

 , חולקו תפקידים והוחלט לחבר את ועדת הגיל הרך לתהליך.הוצעו נושאים לדיון עליהם עוד נדרש להחליט
 
ש שעבר נפגשו בני ובנות כפר חרוב לדורותיהם לסופ"ש מגבש "בסופמדברי אורי( ")- מפגש מחזורים •

החלטנו לשנות קונספט ולצאת מעט מהקיבוץ, החוף הנעים והים המרגיע במעיין צבי סיפקו השנה  ומחבר.
עמד על  מהבוגר לצעירפרש הגילאים איש מכל הגילאים, כאשר ה 70-לאירוע הגיעו כ לנו אווירה מושלמת.

מרגישים מפגשים מהסוג הזה משאירים את הקיבוץ שלנו מיוחד וייחודי כאשר כולם  שנה ]כבוד[. 20-יותר מ
 וגן ולכל מי שעזר בארגון המפגש המדהים הזה.קלנעמי  ,לסמדר ,הרבה תודות לאורי ."מחוברים זה לזה

 
ואת מעיין שיסיים בעוד כחודש את עמית פלכטמן שיוצא לחו"ל  ..חילופי משמרות בחור השחור -חור שחור  •

 נאחל לבר הרבה הצלחה.יחליף בר מנדיל 
 

יתקיים מפגש "אתנחתא עם סבא וסבתא" מפגש נכדים  16-17.8-בשישי שבת ה - אתנחתא עם סבא וסבתא •
התוכנית מורכבת מפעילויות המיועדות לנכדים בליווי הסבים  של סבים וסבתות חברי קהילת כפר חרוב.

 רשם.יאנא העבירו את המסר לילדים/נכדים ומהרו לה ומפעילות שאליה מוזמנת כל הקהילה. והסבתות
 .אז אנא הזדרזו( 3.8 -)שימו לב הרשמה עד ה שיישלח במיילהתוכנית ופרטי ההרשמה בקובץ 

 
כנס לסיכום כלכלי ומקצועי סטיבן מארגן במשך שנים רבות  - סטיבן רוזןבשם הידוע גם  - ברכה לג'קסון •

הגורמים סטיבן מציג את הסיכום הכלכלי והמקצועי של כל הרפתות באזור וכן מזמין את , בענף הרפת
 2018לשנת בכנס . במהלך הכנס ובעולם  המרכזיים בענף החלב בארץ להציג את הנעשה בנושא זה בארץ

סטיבן החל את עבודתו במשרד , אני רוצה להקדיש את הכנס הזה לחברנו סטיבן רוזן"הוקראה ברכה: 
 העמקים ורמת הגולן. הוא עוסק בעבודתו כמדריך רפת וכתזונאי באזור שנה 31מעל  .08/07/1988החקלאות 

שנה מנתח  30מעל  :מעורב עד עומק נשמתו בכל דבר הקשור להתפתחות הרפת הישראלית , הינובנוסף
אות הקשורות והשו ביותר, השוואות בין משקים ברמה המקצועית ,ומציג את הסיכומים הכלכליים

צור אופק לשיפור יל ,והכי חשובהעוזר לרפתן ללמוד מטעיות שלו ולהפיק לקחים  לעשרות פרמטרים. דבר
חלוץ בהשוואות בין משק הקונה את האוכל או מייצר אותו הינו והתקדמות של הרפת הבודדת. סטיבן 

השוואות בין רפת בודדת או איחוד של מספר רפתות. בין רפת באזור גיאוגרפי ואקלימי קשה לאזור  בעצמו.
 יותר ממוזג ונוח אקלימי.

ולעניות דעתנו, הרבה  -סטיבן להציג את ענף הרפת ברחבי העולם ולא לחינם במשך השנים הרבות הספיק
רבות תחום ההזנה תרם ותורם סטיבן ב נחשבת הרפת הישראלית לשם דבר ולמובילה בעולם. -בזכותו

ות והתחדשות אחה בהם והבקיולאורך כל השנים. זהו תחום מורכב עם המון מיקרו אלמנטים שסטיבן ש
יכולת ההבנה שלו בספרות זרה עזרה לו . יצרו לו שם ארצי ועולמי בקרב הרבה תזונאיםשלו לאורך השנים 

מהזנה פרטנית  ,להיות רלוונטי בתחום. סטיבן עבר עם הרפת שינויים גדולים באסטרטגית ההזנה רבות
מנת העגלות עם דגש וכן,  מבליל יבשות המכיל מזון גס בלבד למנה עם עשרות פריטים ,להזנה כולית

 בוצות גיל.לק

הוא ביצוע של עשרות רבות  ,ומעניק לו הרבה קרדיט בתחום ,תחום נוסף שסטיבן עסק בו לאורך השנים
ניסויים שביצע יחד עם חוקרים אחרים הוצגו כמעט מידי שנה בכנס . של ניסויים והשוואות ברפת הבודדת

 השנתי של כלל הרפתנים במדינת ישראל.

ים את הפרות שלנו נבדקו ונבחנו עי סטיבן וכמובן תרמו רבות לשיפור עשרות מוצרי מזון שאנחנו מאכיל
 ההזנה בארץ.

של סטיבן.  יאינטגריטבתוצאות הניסויי. שלו אמינות הו יושרה הפנימיתמה שבולט בסטיבן הוא ה, כמובן
 הינה הסמן הבולט בכל מקום בו נכח.

ברפת על כל השלוחות שלה מהעגל הבודד עד הליווי של סטיבן מול הרפת הבודדת הפך לשם דבר. סיור 
הפקת , ביקור ברפתות .כל השנים כל יום, במשך, כך עד מרכז המזון.  מהמכון חליבה, סככת היבשות

 הרפת. להצלחת  הכנסת שינויים ומתן פתרונות ,נותקמס

נות עשיה המשך של עוד הרבה הרבה שלוהקולגות שיושבים פה היום  אני מצרף את איחולי ושל כל הקהל
 אני רואה פה עצירה רגעית מתודית והמשך של סטיבן בליווי הענף אולי בתחומים קצת שונים. בתחום.
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)יש  רפים לברכות ומלאי גאווהט. אנחנו מצ"רכז האזורבברכה רמי פיש  תודה לך. אבל הוא ימשיך איתנו.
 .תמונה בהמשך(

 21:00בשעה , גיטרה ושיריםמלונים , קהיומעלה( מוזמנים לערב פוי מגפן בוגרבוגרי הקהילה ) -קה יערב פוי •
 בגינה הקהילתית.

 
)ראו תמונה  לערב פרידה של בוגרי י"ב ממערכת החינוך 20:00 -מחר בערב ניפגש במועדון בשעה –חג בנים  •

 . בהמשך(
 

 משהו שפורסם בפייסבוק... – נקודה למחשבה •
 הייתי טס אליו מיד. –אם זה היה הבן שלי, והוא היה מתקשר אלי מקפריסין ומספר לי שהוא במעצר 
באיחוד האירופי, הכי טוב אם זה היה הבן שלי, הייתי שוכר את עורך הדין הכי טוב בקפריסין, הכי טוב 

 כדי שיעשה הכל בשביל לעזור לו. -בעולם
ומחכה לשמוע ממנו מה באמת  -רת אומרת, הייתי שותקוהתקשבן שלי, והייתי שומע מה האם זה היה 

 קרה.
אם זה היה הבן שלי, והוא היה מספר לי מה באמת קרה, הייתי אומר לו שאני אוהב אותו לא משנה מה, 

 ץ, ובפנים הייתי מת קצת.ועושה הכל בשביל שהוא יחזור לאר
מקסימום הייתי אומר שאני רוצה שהוא אם זה היה הבן שלי, הייתי שותק כשהיו רוצים לראיין אותי, 

 יחזור לארץ, ומבקש מהתקשורת להתרחק ממני, ממנו, ומכל המשפחה שלנו.
 .בן שלי, הייתי ער בלילות, מנסה להבין איפה טעיתיהאם זה היה 

אם זה היה הבן שלי, הייתי שמח לשמוע שהוא לא אנס. אבל לא הייתי באמת שמח עם התוצאה של החינוך 
 שלי.

 בן שלי, הייתי שמח שהוא טס חזרה לארץ.האם זה היה 
אם אפשר מדרך צדדית, נותן לו חיבוק אם זה היה הבן שלי, הייתי אוסף אותו בשקט משדה התעופה, 

 ונשיקה, מכניס אותו לאוטו, ונוסע הביתה בשקט.
 לדבר מחר בבוקר.בן שלי, הייתי אומר לו בבית שאני שמח שהוא חזר, ושיש לנו הרבה על מה האם זה היה 

אני לא דתי,  –אם זה היה הבן שלי, הייתי אוסר עליו לשים כיפה, ולהודות לאלוהים, ולשיר שירי ניצחון 
 בול כמה אפשר לבזות מסורת של אלפי שנים.גלא דתי, אבל יש  יוגם הבן של

אישה, ומה  אם זה היה הבן שלי, הייתי אומר שהוא לא גיבור, שהוא לא "גבר" שהוא לא מבין מזה זה
רובות. שהוא לא בוגר קהתפקיד שלו כגבר בעולם. שהוא לא בוגר מספיק בשביל לטוס לבד לחו"ל בשנים ה

לחשוב טוב מי החברים  ריךכשהוא צשיון. יב ולא רכשלא מגיע לו ר ,סוע לאילת עם חבריםימספיק בשביל ל
 אלכוהול זה כנראה גדול עליו כרגע.שלו, ושגם 

בן שלי, הייתי מתנצל בפניו, ואומר לו שטעיתי. שאני אשם בדיוק כמוהו, כי אני אחראי למי האם זה היה 
 .שהוא

 .בן שלי, הייתי מתבייש בעצמיהאם הזה היה 
 ? הייתי אוהב הרבה פחות.אם זה היה הבן שלי, הייתי אוהב אותו, לא משנה מה, אבל את עצמי 

 
עובדי המשרדים עברו ריענון סיכונים וארגונומיה ומשאבי אנוש אירחו את פורום משאבי  – בבועה במפעל •

פרויקט 'חדר אנוש האזורי. בשיווק רוב המשווקים חזרו לקן לפני הסיבוב הבא ובקבלה הסתיים בהצלחה 
מדידים' לאחסון ומעקב מבוקר וממוחשב אחרי המדידים יקרי הערך שעד כה "הסתובבו" במפעל, החל 

  ☺מהיום זה המקום המבוצר ביותר במפעל 
 

 ם אדם מאבד את הנשמה שבו ומודע לכך, סימן שעדין נותרה בו נשמה....א        

 צ'ארלס בוקובסקי                                                                                                                                   

 
 

 ברכות :
 מעבר לבית החדש.כבוד הלמשפחת מלאכי ל

 כבר יוצא לארה"ב ללימודים בקולג'.. ,יום שישימחר, וחמישי -וםהיעמית פלכטמן שהשתחרר מהצבא ל

 הלוגא וילדיהם מעיין, שירה, לביא, נדבאריק ומאיה ברקוביץ ול עדי הורוביץ, חן ענבר ובתם ניבל
 .ברוכים הבאים וקליטה קלה ונעימה ,שהצטרפו אלינו לקהילה
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 שבת טובה
  נעה.

 
 


